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Nova radna mesta za Starčevce
   PANČEVO, 22. novembar 2013. (TV Pančevo) - U Starčevu niče porodični biznis. U toku su
radovi na tri privatne investicije, koje će nakon završetka obezbediti 60 novih radnih mesta.  
Gradi se agrocentar za otkup merkantilnih proizvoda, tržni centar i starački dom. Investitori su
Pančevci i Beograđani. Zamenik gradonačelnika Saša Pavlov, koji je danas obišao gradilišta,
zajedno sa članom Saveta Mesne zajednice Petrom Andrejićem, pozvao je i druga sela da
pokušaju da privuku investitore.

   Porodica Radmanović je odlučila da posle kupovine nekoliko kuća u blizini crkve Svetog
Pantelejmona u Starčevu objedini placeve u jednu celinu od 90 ari i počne sa izgradnjom
Staračkog doma. Milan, koji je živeo u Beogradu, proveo je skoro dve decenije u Americi, gde
se bavio hardverom i softverom. Vratio se sa idejom i namerom da pokrene biznis. Posle
bezuspešnih pokušaja da to učini u Beogradu, došao je do Starčeva, odakle je njegova
supruga. Planira da izgradi starački dom u koji bi moglo da se smesti i do 500 korisnika.

   - Ovde je predviđeno i nešto poput zabavnih centara u Americi, gde se ljudi odmaraju uz
bazene, potočiće, jezerca. U centru placa će biti bazen sa zelenilom, kazao je Milan
Radmanović, investitor izgradnje staračkog doma u Starčevu.   - Ovaj objekat izraz je pravog
porodičnog preduzetništva koji tretira socijalnu oblast. To proističe i iz novog Zakona o
socijalnom preduzetništvu, koji omogućava da se ovim kvalitetno bavi i privatni sektor. Za
pohvalu je i to što je čovek iz dijaspore došao ovde sa svojim kapitalom da uloži u našu državu i
da ovo promoviše, dodao je zamenik gradonačelnika Saša Pavlov.   Druga privatna investicija u
Starčevu jeste tržni centar na samom ulazu u centar, gde je nekada bila Trgoproduktova
prodavnica. Kamenko Dobričanin, koji u Pančevu već ima tri trgovine, odlučio je da izgradi
mini-tržni centar u Starčevu i prateće  objekate u vrednosti od oko 250.000 evra.

   - Objekat je, sa novim delom, površine oko 1.500, a sada se u ovoj fazi radi 1.100 kvadrata.
Biće trgovina mešovite robe, garderobe... Dva lokala biće za izdavanje. U prvoj fazi će se raditi
u dve smene i to ćemo pokriti sa dvadeset radnika, a u nova dva lokala biće još desetak
radnika, rekao je Kamenko Dobričanin.

   Još jedno preduzeće koje posluje u Pančevu, Agrocentar Volođa, čiji je vlasnik Nenad Nikolić,
širi se i na Starčevo. Prošle godine počeo je sa izgradnjom otkupnog centra za merkantilne
poljoprivredne proizvode u jednoj od dve grinfild zone, koja se nalaze u Starčevu. Grubi radovi
su već završeni, pravi se put, a u planu je i podizanje sušare.

   - Svi koji dođu ovde imaće kompletnu poljoprivrednu apoteku sa hemijom, đubrivima i ostalim
proizvodima. Imamo magacine, tako da ćemo sve imati na jednom mestu. Šta će dalje  biti?
Videćemo za godinu dana, pa ćemo napraviti presek šta je zaživelo i koliko su nam Grad i
Pokrajina pomogli, rekao je Nenad Nikolić, vlasnik Agrocentra Volođa.
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   Član Skupštine Mesne zajednice i pokrajinski poslanik Petar Andrejić konstatuje da, sudeći
prema ovim investicijama, Starčevo polako postaje zanimljivo za ekonomska ulaganja.

   - Do sada smo bili prepoznatljivi po stepenu uređenosti naselja, a pre desetak godina bili smo
tipično banatsko mesto sa lošom infrastrukturom. U međuvremenu je promenjena slika i
Starčevo je sada interesantno  i onima koji se bave ekonomijom. To ne treba da čudi jer smo,
između ostalog, blizu i Pančevu i Beogradu, rekao je Petar Andrejić.

   - Moram još jednom da istaknem preduzetnički duh pokrajinskog poslanika Petra Andrejića, a
isto su nam ukazali i ljudi koji sada rade ova tri posla. To se ne može reći za gradsku
administraciju, imamo problem sa njenom sporošću, ali rešićemo to i ubrzati procedure, ocenio
je Saša Pavlov, zamenik gradonačelnika Grada Pančeva.

   Ove investicije u Starčevu, kako je rekao Pavlov nakon obilaska gradilišta, svedoče da bi pri
odlučivanju o formiranju novih opština u okviru Grada Pančeva trebalo voditi računa o
ekonomskoj, a ne političkoj opravdanosti.

   Saša Pavlov je pozvao i druge seoske mesne zajednice da pokušaju da privuku privatne
investitore, pre svega zbog novih radnih mesta. To je, zaključio je, jedan od načina da se
doprinese i razvoju celog Pančeva.
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